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Vragen van het lid Karabulut (SP) aan de Minister voor Wonen en Rijksdienst 
over tienduizenden huurders die huurtoeslag mislopen (ingezonden 
27 november 2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat tienduizenden huurders huurtoeslag 
mislopen?1 

Vraag 2
Hoeveel huurders zijn in de afgelopen twee jaar huurtoeslag misgelopen en 
om welke bedragen gaat het? Hoeveel huurders met een huur onder de 
kwaliteitskortingsgrens, aftoppingsgrens en huurtoeslaggrens betreft het? 

Vraag 3
Waardoor wordt de onduidelijkheid over wie de huurverhoging aan de 
Belastingdienst door moet geven veroorzaakt? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de verhuurder een huurverhoging door zou moeten 
geven aan de Belastingdienst en dit zou moeten melden aan de huurder? Zo 
ja, hoe gaat u hiervoor zorgen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid ervoor te zorgen dat huurders met terugwerkende kracht de 
misgelopen huurtoeslag ontvangen? Zo ja, kan dit meegenomen worden in 
de definitieve berekeningen over 2014, zodat huurders bij hun voorschotbe-
schikking niet benadeeld worden? Zo nee, waarom niet?

1 http://touch.metronieuws.nl/nieuws/tienduizenden-huurders-lopen-huurtoeslag-mis/
SrZnkx!DCZD4XJZCDYt/
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